
RØDOVRE KOMMUNE  

Rødovre Skole 
 

Forplejningen til mødet består af en let lun anretning og kaffe 

 
 
 

Dagsorden og referat - Rødovre Skoles skolebestyrelsesmøde 

Mandag den 11. februar 2019 kl. 17:15 – 19:45 
Mødet foregår i kontorbygningen  
  
 
Forældrerepræsentanter: Nina Hilsted Gemal, Anne Therkildsen, Christian Güttler, Henrik Schulz, Jens-

Halvor Zoffmann, Nenad Nielsen, Janne Refnov og Helle Nicola Jensen 

Medarbejderrepræsentanter: Anita Køster, Anne Marie Dela 

Elevrepræsentanter: Max Sindberg 

Ledelsesrepræsentanter: Peter Hertz, Niels Bille, Henrik Rasmussen 

Børne og Skoleudvalget: Kenneth Rasmussen 

Afbud: Peter Hertz, Nina Hilsted & Helle NicolaJensen. 

 
1. Sag nr. 01.02.19 Valg af dirigent (2 min.)  
Aftalt på sidste skolebestyrelsesmøde, at dirigentrollen går på skift. 
Henrik tog rollen som dirigent. 
 
2. Sag nr. 02.02.19 Budget 2019 (30 min.) 
Skolebestyrelsen skal ifølge folkeskoleloven godkende skolens budget. Morten (afdelingsleder) vil gennem-
gå Rødovre Skoles budget 2019. 
Bilag. 
Morten fremførte skolens budget, og skolebestyrelsen godkendte budgettet. 
 
3. Sag nr. 04.01.19 Status på byggesag (D&V) (10 min.)  
Vi har holdt det første byggemøde tirsdag den 30. januar 
Henrik orienterede fra byggesagen suppleret af Niels & Janne. 
Bestyrelsen afventer de mere specifikke udregninger på de 3 senarier: 
1) Udnyttelse af eksisterende kælder til fælleslokaler og basislokaler i de nuværende fælleslokaler ved det 
store køkken og puderum i indskolingen. 
2) Tilbygning nede ved de nuværende 0. klasser ud mod marken. 
3) Bygge ovenpå den nordlige del af indskolingen og sammenhæng med gammel vestfløj. 
 
4. Sag nr. 03.02.19 Folkeskoleforligets betydning for Rødovre Skole (20 min.) 
Peter giver en kort gennemgang af folkeskolelovens ændringer i den nye forligstekst. 
Bilag 
Niels gennemgik folkeskolelovens ændringer ved et slidshow. Der blev spurgt ind til den nye valgfagsord-
ning, som bliver et toårig forløb og mulig afgangsprøve. Samt en kortere skoledag for indskolingen. 
 
5. Sag nr. 04.02.19 Åbent Hus arrangement d. 11. april (10 min.) 
Skolebestyrelsens rolle og præsentation ved Åbent Hus. Skal vi afholde yderligere et skolebestyrelsesmøde i 
april? 
Skolebestyrelsen vedtog at fremlægge årsberetningen torsdag aften til Åbent hus arrangementet (Lige-
som sidste år) og denne aften er skolebestyrelsesmødet. Skolebestyrelsesmedlemmerne vedtog at tage 
korte vagter i boden, så man også kan være sammen med sine egne børn. 
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Årsberetningen fra sidste år sendes som bilag til næste møde. 
 
6. Sag nr. 05.02.19 Evaluering af bestyrelsesarbejdet – form og udbytte (20 min) 
 Vi har vedtaget at lave en halvårsevaluering på skolebestyrelsens form og udbytte. Det skal ses i forhold til 
tid, temaer, form og struktur.  
Skolebestyrelsen ønskede mere tid til debat punkter/sager, så en kortere dagsorden med færre punkter, 
så der bliver tid til fordybelse. Så orienteringspunkterne  skal sendes ud med dagsorden, så der ved mø-
det kan spørges kort ind til punkterne, og de vigtigste punkter skal først på dagsorden lige efter oriente-
ringspunktet. 
Det vil også optimere processen, hvis der blev nedsat arbejdsgrupper i forhold til de større sager, som be-
styrelsen vil arbejde mere i dybden med. 
 
7. Sag nr. 06.02.19 Forældrehenvendelse vedr. nuværende madordning (15 min) 

Vi har modtaget en henvendelse fra en forælder, der ønsker et andet madtilbud til skolen end det 
gældende fra Torvekokken. Såfremt vi ønsker at opsige aftalen med Torvekokken, vil være godt, 
hvis vi har et alternativt tilbud. 
Bestyrelsen vil afvente elevrådets undersøgelse, og alt efter hvad den viser vil der blive lavet en undersø-
gelse blandt forældrene. Anne vil tage madordningen op på et formandsmøde og høre erfaringer fra de 
andre skoler. 
Børne & skoleudvalget har også en drøftelse omkring madordningen, og her afventes også hvad de 
kommer frem til. 
 
8. Sag nr. 07.02.19 Forældreundersøgelse (O) (10 min.)  
Tilbagemelding af forældreundersøgelse på oplevelse af skolestart for 0.klasseelever. 
Gennemgang af forældreundersøgelsen, hvor der har været en stor tilfredshed med forårs SFO’en, klas-
sedannelsen og forløbet efter klassedannelsen. Kritik punkterne, der er indkommet, er taget til efterret-
ning og bringes videre til personalet, så det kan indgå i det fremadrettede arbejde. 
Skolebestyrelsens mission er lykkedes, og ros videregives til personalet for deres arbejde. 
 
 
9. Sag nr. 08.02.19 Indledende drøftelser af fastholdelse af skolens elever (D&V) (15 min.)( ledelsen) 
Rødovre Skole har oplevet en elevnedgang i overgangen fra 6.klassetrin til 7.klassetrin. Det skyldes oftest 
tilvalg til privatskoler. Vi har gennem årene forsøgt, at danne os en viden om, hvad der lå til grund for tilval-
get.  Forældre nævnte bl.a. børnene har været skrevet op til privatskole fra små, inklusion og rummelighed, 
børn lærer fagligt mere end i folkeskolen, for mange vikarer og skiftende lærere. 
Vi ønsker på Rødovre Skole at fastholde vores elever, så hvad kan vi gøre for at eleverne bliver på Rødovre 
Skole? Giv gerne jeres bud på, hvad der forløber godt, og hvad vi kan gøre bedre. 
Herunder drøftes klassedannelse efter 7.klassetrin. 
Bilag 
Der blev nedsat en arbejdsgruppe bestående af Christian, Jens-Halvor & Niels, der vil komme med et op-
læg til resten af bestyrelsen, der så kan debatteres ud fra til næste møde, hvor punktet bliver et af de før-
ste punkter, så der er tid til fordybelse. 
Arbejdsgruppen vil arbejde med følgende overordnede punkter. Kommunikation – Indhold – Struktur. 
 

 10. Sag nr. 09.02.19 Korte meddelelser fra (O) (10 min.) (max 2. min. pr. punkt) 
Elevrådet - 
Formand:  Efterspurgte en fra bestyrelsen, der kan deltage i næste formandsmøde, da hun selv var for-
hindret. Jens-Halvor er interesseret, men afventer den eksakte dato.  
Udvalg:  
Skoleledelsen:  
SFO – Anita: Der er indført morgenmad på SFO igen, bestående af hjemmebagte grovboller/brød. Der er 
for at give børnene en god og hyggelig start dagen. 
Undervisningen –Anne Marie:  
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Kommunalbestyrelsen – Kenneth:  
 
11. Sag nr.  10.02.19 Eventuelt (5 min.)  
 
12. Sag nr. 11.02.19 Punkter til næste skolebestyrelsesmøde (5 min.)  

13. Sag nr. 12.02.19 Lukket punkt (5 min.) 
Eleverne deltager ikke, da der under punktet kan forekomme personsager.  
 
Med venlig hilsen 
Skolebestyrelsesformand 
Anne Therkildsen 

 
 
 

Kommende skolebestyrelsesmøder: ons d. 20/3, tors d. 11/4 (Åbent Hus arrangement), man d. 13/5 og 
man d. 17/6 
Formandsmøder:  
Dialogmøde: Den 21/3-2019 og 17/9-2019 afholdes møderne på Rødovregaard i Loen (tid: 19:00-20:30) 
. 
Punkter til dagsordener:  

 Se Årshjul 
 
 
 
 
 
 
 


